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Diskussionsmöte	2017-11-02	
	
Vit	Herdehundklubb,	torsdagen	den	2	november	2017.	
Telefonmöte.	
	
Närvarande	styrelsemedlemmar:	
Ordförande:	–	
Vice	ordförande:	Anne-Christine	Stareborn	
Sekreterare:	–	
Kassör:	Elisabeth	Söderström	
Ledamot:	Anders	Granlund	
Ledamot:	Charlotte	Barvestad	
Ledamot:	Mikael	Ström	
Suppleant:	Gunilla	Berglind	
Suppleant:	Angelica	Zetterlund	

Anmält	förhinder:	
Malin	Ranestål	och	Gunilla	Andersson	

Inbjuden	till	mötet: 
John	Örvill,	SBK	Avel	och	Hälsa	/	UG	Avelssamordning	
Camilla	Åberg,	valberedningen	

	

Diskussionsmöte	gällande	index	och	hälsoprogram	

Anne-Christine	Stareborn	hälsade	John	Örvill	välkommen	till	mötet.	John	är	inbjuden	att	ge	
styrelsen	möjlighet	att	informera	sig,	ställa	frågor	kring	index	och	även	kunna	diskutera	i	lugn	
och	ro.	Anledning	är	de	reaktioner	samt	den	skrivelse	som	inkommit	efter	det	att	index	
publicerats	på	SKK	Avelsdata	har	medfört	och	gällande	hälsoprogram	för	vit	herdehund	from		
1	januari	2018.		

Diskussion	följde.	

Tre	av	styrelsen	ledamöter	har	försatt	sig	i	en	jävsituation	gällande	indexfrågan	i	och	med	den	
skrivelse	(daterad	29	oktober	2017)	de	valt	att	ställa	sig	bakom.	Skrivelsen	är	riktad	till	styrelsen	
om	att	tillskriva	SKK	”med	krav	på	att	HD-index	som	krav	inte	införs	den	1	januari	2018”.	
Skrivelsen,	som	dock	inte	är	undertecknad,	har	även	skickats	till	SKK	och	SBK	för	kännedom.	

Camilla	Åberg	gav	Charlotte	Barvestad,	Elisabeth	Söderström	och	Gunilla	Berglind	i	uppgift	att	
komma	överens	och	därefter	återkomma	till	styrelsen	med	ett	förslag	om	hur	de	
personer/medlemmar	som	står	bakom	skrivelsen	ska	informeras.		

	

Vid	pennan:	

	

Mikael	Ström	

	


